

Bestyrelsesmøde Ølholm USFO

Dato: 22.04.21 Tidspunkt: kl. 19.00-21.30 Mødeleder: Formanden Referent:	Afbud fra:
---	------------

Punkter. <i>Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster?</i> <i>Orientering (O)</i> <i>Drøftelse (D)</i> <i>Beslutning (B)</i>	Tid	Referat <i>Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline.</i>
Godkendelse af referat		
Orientering fra Bhv og Skole Derunder også corona situationen og hverdagen. O Anette og Henrik	25min	Der har været fravær i køkkenet, hvilket giver problemer med madordningen – svært at finde vikar. Åbnet for, at yngsteholdet er lidt mere sammen med mellemhold2. Ny pædagog har opsagt sin stilling – stillingen er genopslået. Bestyrelsen bliver inviteret med til samtalerne. I mellemtiden har vi en ung mand inde som vikar. Kommunen har sagt no-go til lejrskoler i dette skoleår. 5./6. kl. er tilbage på fuld tid med mest mulig udeundervisning. Eleverne er i hallen og kommer kun på skolen til test. Bestyrelse og forvaltningen har godkendt afvigelsen fra de generelle retningslinjer. I maj forventes åbning for svømmeundervisningen for 4. og måske også 3. kl. Efter aftale med forvaltningen forventes ansat en 0,75 lærer. Det er tæt på, at planerne for biblioteket er på plads, og håndværkerne er begyndt isætning af dør.
Møde med lokale opstillede politikker i forhold til vores børnetal og pladsmangel. O +D Lotte	25 min	Enighed blandt fremmødte om, at de reelle tal skal findes. Begge politikere har været tilbage hos deres bagland. Problematikken har været på læringsudvalgsmøde. Der har ikke været behov for nyansættelse af dagplejere. Der er plads til alle, der ønskes passet i Ølholm. Når pladsanvisningen spørger til, hvilken vej forældre kører ud af byen, er det kun ment som en service. Opstår der pladsproblemer til efteråret, skal vi have en ny dialog med forvaltning og politikere. Vi skal have vendt fortællingen om, at der er pladsproblemer i Ølholms dagpleje. Der har været kontakt til pladsanvisningen og dialog om vigtigheden af, hvad de siger til nye forældre. Anette og Henrik taler med sundhedsplejersken omkring dialogen med forældre.

Princip for de børnerelaterede udgifter. O Anette	15 min	Princip for børnerelaterede udgifter. Hvad kan princippet indeholde: legetøj skal være godkendt, stimulerende og udviklende. Arbejdsgruppe: Lotte H. Jensen, Anne, Kristina og Anette kommer med et oplæg til majmødet.
Støttegruppe for skolen. O + D Henrik P	30 min	Flere forældre bakker op om ideen. Der spørges til, hvordan en bestyrelse sammensættes – er det skolebestyrelsen? Alle årgange skal gerne repræsenteres. Pas på, at arr. ikke konflikter med byens øvrige foreninger. Hallen er positive over for vores ide. Næste skridt: skal bestyrelsen definere målet, og kan vi komme i gang næste år? Bliver det Tordenskjolds soldater? Kunne det være en ide med en arbejdsgruppe til helt enkle opgaver? Vi spørger bredt ud, om nogen er interesserede. Mulighed for at låne hallen skal undersøges. Vi nedsætter en styringsgruppe (Per/HenrikH), der kommer med oplæg om, hvorfor og hvordan. Kan klasserådene spille en rolle? Brainstorme sammen med forældrene omkring, hvilke aktiviteter, der kunne være aktuelle. Vi melder dato og muligheder ud.
Princip/retningslinjer for klassekassen D Henrik, Frida og Lotte	30 min	Udkast drøftet og arbejdsgruppen redigerer retningslinjerne til næste møde. Udkast til
Timefordeling O Henrik	20 min	Timefordelingen præsenteret og godkendt
Evt	5 min	Ikke noget nyt fra legepladsudvalget. Hvordan er det vores børn taler sammen?